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Abstract (en)
By means of a spillage-retaining device in the vicinity of a filling pipe which is arranged in a domed shaft and opens out through a domed lid into an
underground storage container for fuels, heating oils or the like, a solution is to be provided which virtually completely prevents any spillage damage
when a filling hose connected to the filling pipe becomes detached. This is achieved in that a flexible retaining bag (13), which surrounds the filling
pipe (4) in a fluid-tight manner and is resistant to the spilt liquids, is arranged between the domed lid (3) and the shaft lid (12) which is situated
above it and terminates the domed shaft (10). <IMAGE>

Abstract (de)
Mit einer Vorrichtung zum Auffangen von Leckageflüssigkeiten im Bereich eines in einem Domschacht angeordneten Füllrohres, das durch einen
Domdeckel in einen unterirdischen Vorratsbehälter für Kraftstoffe, Heizöle oder dergl. einmündet, soll eine Lösung geschaffen werden, welche
praktisch vollständig alle Schlabberschäden beim Lösen eines mit dem Füllrohr verbundenen Füllschlauches verhindert. Dies wird dadurch erreicht,
daß zwischen dem Domdeckel (3) und dem darüber befindlichen, den Domschacht (10) abschließenden Schachtdeckel (12) ein das Füllrohr (4)
flüssigkeitsdicht umgebender, flexibler, leckageflüssigkeitsbeständiger Auffangsack (13) angeordnet ist. <IMAGE>
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